

## EVIDENCE

(Recorded by Electronic Apparatus)

[Texte]

Tuesday, November 27, 1984

• 0941

**The Clerk of the Committee:** Order. I see we have a quorum. The purpose of the meeting is to elect a chairman and I am ready to receive motions to that effect. Mr. Vankoughnet.

**Mr. Vankoughnet:** Mr. Clerk, I take great pleasure in nominating Mr. Arnold Malone for Chairman of the Standing Committee on Miscellaneous Private Bills and Standing Orders.

**Mr. Rossi:** I second that motion.

**The Clerk:** It has been moved by Mr. Vankoughnet, seconded by Mr. Rossi, that Mr. Arnold Malone do take the Chair of this committee. Is it the pleasure of this committee to adopt this motion?

Motion agreed to

**The Clerk:** I declare Mr. Malone to be elected chairman of this committee and invite him to take the Chair.

**The Chairman:** Thank you very much, committee members. This is not a committee which meets with great frequency, but we do have one very important agenda item which we must attend to now and that is the position of vice-chairman. We cannot have a committee like this without one. So if we can have nominations for vice-chairman, we will receive them now.

**Mr. Jourdenais:** *Je propose, monsieur . . .* Bill Vankoughnet as vice-chairman of the committee.

**The Chairman:** Thank you. We have the nomination of Bill Vankoughnet. Have we a seconder to that motion?

**Mr. Rossi:** I second that.

**The Chairman:** Thank you.

Motion agreed to

**The Chairman:** Congratulations, sir; you just became our vice-chairman.

**Mr. Vankoughnet:** Thank you, Mr. Chairman.

**The Chairman:** The next item then on our agenda is to look at the composition of the subcommittee. I open the discussion now as to both the numbers and persons who will sit on the subcommittee.

• 0945

I think probably we should just move into the nomination of the subcommittee. Any nominations for people who would sit on that? I presume the chairman is automatically on that, so we are essentially looking for two other people to be on the subcommittee. Presumably there is one from the government side and one from the opposition.

## TÉMOIGNAGES

(Enregistrement électronique)

[Traduction]

Le mardi 27 novembre 1984

**Le greffier du Comité:** À l'ordre. Je constate qu'il y a quorum. Nous nous réunissons aujourd'hui afin d'élire un président et je suis prêt à recevoir toute motion à cette fin. Monsieur Vankoughnet.

**M. Vankoughnet:** Monsieur le greffier, c'est avec le plus grand plaisir que je propose M. Arnold Malone comme président du Comité permanent des projets de loi privés en général et du Règlement.

**M. Rossi:** J'appuie cette motion.

**Le greffier:** Il est proposé par M. Vankoughnet, appuyé par M. Rossi, que M. Arnold Malone soit élu président du Comité. Plaît-il au Comité d'adopter cette motion?

La motion est adoptée.

**Le greffier:** Je proclame M. Malone dûment élu président du Comité et l'invite à prendre le fauteuil.

**Le président:** Merci beaucoup, membres du Comité. Il ne s'agit pas d'un comité qui se réunit très souvent, mais nous avons une question très importante à l'ordre du jour dont nous devons nous occuper tout de suite, le poste de vice-président. Un comité comme celui-ci doit en avoir un. Donc si vous avez quelqu'un à proposer à la vice-présidence, nous entendrons ces motions maintenant.

**M. Jourdenais:** *I move that Mr.* Bill Vankoughnet soit élu vice-président du Comité.

**Le président:** Merci. Bill Vankoughnet a été proposé. Quelqu'un appuie-t-il cette motion?

**M. Rossi:** J'appuie la motion.

**Le président:** Merci.

La motion est adoptée.

**Le président:** Félicitations, monsieur; vous venez d'être élu vice-président.

**M. Vankoughnet:** Merci, monsieur le président.

**Le président:** La question suivante à l'ordre du jour est celle de la composition du sous-comité. J'ouvre maintenant le débat sur la question de savoir combien de personnes devraient siéger au sous-comité.

Il faudrait probablement songer à nommer des membres au sous-comité. Avez-vous des noms à proposer? Je présume que le président en fait automatiquement partie, et donc essentiellement, je cherche deux autres personnes pour le sous-comité. Je présume qu'il y en aurait une du gouvernement et une de l'Opposition.